
Bestyrelsesmøde i DKeF  
Søndag den 7. november kl. 10.00 – ca. 15.30  

3F Nyborg, Vestergade 32, 5800 Nyborg 
 

Deltagere:  

DKeF bestyrelse: Niklas L. Rejnstrup, Marianne Jensen, Michael Zimmermann, Helene H. Jen-

sen, Svend Jørgensen, Thomas Jensen, Marita Geinitz 

 

DKeF: Jan Donde, Katja Bødtger 

 

Eliteudvalget: Jette Stougård, Jørgen Nissen, Lindy Andersen 

Lovudvalget: Kurt Halvorsen, Mogens Hansen, Christian Schrøder, John Andersen 

 

Tilforordnede tovholdere: 

 

DIF:  

 

 

Dagsordenspunkt Referat Opfølgning 

Hvem - hvornår 

1. Velkomst 

 

Kort runde og præsentation af delta-

gere 

 

2. Eliteudvalget og Lovud-

valg: 

Oplæg fra Jan 

Gennemgang af tilfredsheds-

undersøgelse og feedback fra 

klubbernes indspark på års-

mødet 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Gennemgang af tilfredshedsundersø-

gelse v. Jan. Undersøgelsen er gennem-

ført sammen med DIF analyse på oplæg 

fra bestyrelsen. Undersøgelsen er etable-

ret for at evaluerer den nye turnerings-

struktur, men der er også spurgt ind til 

konkurrence, klubbernes struktur samt 

tilfredshed med keglesporten og klub-

berne generelt. Undersøgelsen er sendt 

ud til alle klubber på baggrund af et 

skema, så vi ikke kommer i konflikt med 

GDPR. Den er sendt til 652 og har en 

svarprocent på 61%. 

 

Nedslag fra undersøgelsen: 

56% af medlemmerne er tilfredse med 

turneringsstrukturen i divisionerne. Stør-

stedelen af medlemmerne er interesseret 

i at deltage i en række med tre spillere pr 

hold. Det er op til turneringsudvalget at 

beslutte om det skal udbydes. 

 

Vi har meget tilfredse og loyale medlem-

mer og de skal klædes på til at blive am-

bassadører og have nogle redskaber og 

kompetencer til at udføre denne rolle. 

 

Mange af medlemmerne deltager ikke i 

konkurrence, men kommer for det soci-

ale aspekt. Vi skal som organisation sikre 

os at have et produkt på hylden, som 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

------ 

Handlingsplaner  

v. eliteudvalget (bilag) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

også matcher deres behov. Er der i den 

forbindelse nogle ting vi / turneringsud-

valget skal være særligt opmærksomme 

på? Konkurrencer kan være medvirkende 

til fastholdelse. En af årsagerne til at de 

ikke deltager er, at konkurrencepropositi-

onerne ikke matcher deres ønsker (alder, 

niveau og transport).  

 

Kort drøftelse af undersøgelsen og hvor-

dan vi skal tage hul på klubudviklingen. 

Hvordan skaber vi forandringer så vi un-

derstøtter klubudviklingen? En del af løs-

ningen er strategisporet 2022-25, hvor 

der igangsættes flere initiativer for at un-

derstøtte klubudvikling. 

  

 

Tilbagemeldinger fra årsmødet 2021 – 

der er lavet et dokument med handlinger 

som lige nu ligger i udvalgene. Det skal 

der samles op på forud for kommende 

årsmøde.  

 

 

Eliteudvalget 

Udtagelse af Yndlinge til internationale 

stævner. I forbindelse med Nation cup vil 

vi gerne hæve alderen fra 23-26 i Bohle. 

Vi skriver til Tyskland og beder om di-

spensation.  

 

Hvordan får vi kildedokumenterne, så ud-

valgene har adgang til dem?   

 

Banekontrolrapport bliver udarbejdet en 

gang om året (august), men forud for en 

landskamp skal banerne kontrolleres en 

ekstra gang. Eliteudvalget tager stilling til 

godkendelser for hver enkelte bane. 

 

Strategiplan og øvrige bilag blev gen-

nemgået og heri blev rettelserne og drøf-

telser tilføjet.  

 

Der var en diskussion om streaming, som 

bliver taget tilbage til udvalget, hvor de-

taljerne drøftes. 

 

Ved landskamp i Tyskland er der behov 

for at få udtaget en presseansvarlig, der 

løbende kan få lagt information ud. Se-

kretærbegrebet ændres til presseansvar-

lig.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bestyrelsen be-

handler emnet 

på et kom-

mende møde 

 

 

 

 

Eliteudvalget 

ansvarlig. 

 

 

 

 

Niklas og Katja 

drøfter share-

point som mu-

lig løsning.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

------- 

Lovudvalget 
Hvis lovudvalget har noget de 

skal drøfte, gør de det her 

------- 

  

Begge udvalg: 

Ønsker til bestyrelsen 

 

Årshjul og aktivitetskalender 

 

Eventuelle ønsker til budget 

 

Nation Cup Danmark. 

Skal der indkøbes nyt tøj til spillerne eller 

skal der genbruges tøj fra de gamle unio-

ner? Der indkøbes eventuelt nyt og elite-

udvalget tager stilling til farverne på tø-

jet. 

 

Screm (Polen - Bohle) 

Vi skal have en officiel invitation for at 

deltage. Nu hvor der er kommet kriterier 

og eliteudvalget har indstillet at det skal 

afholdes, så må bestyrelsen drøfte de 

økonomiske betingelserne for deltagelse. 

 

 

Lovudvalget 

Der er ikke nogen tekniske bestemmelser 

for classic tilgængelige, men der arbejdes 

på at få nogen nedskrevet.  

 

Begge udvalg 

Ingen særlige ønsker fra Lovudvalg eller 

Eliteudvalg.  

Eliteudvalget 

koordinerer 

med Niklas 

 

 

 

 

Drøftes på 

kommende be-

styrelsesmøde 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Frokost og farvel og tak til 

elite- og lovudvalget 

 

  

3. Status dommer og tur-

neringsudvalg  

 

Dommerudvalget:  

Daniel Althenburg har sagt ja til at over-

tage styring af dommerudvalget indtil 

Margit Kolfach er klar igen. 

 

Svend har aftalt med ham, at der skal af-

holdes et dommerkursus, der skal udby-

des nu.  

 

Turneringsudvalget:  

Allan Jessen har sagt ja til at deltage i 

turneringsudvalget indtil Margit Kolfach 

er klar igen. 

 

Det skal annonceres at der er midlerti-

dige erstatninger. Hjemmesidens skal op-

dateres. 

 

Niklas kontak-

ter Finn 

4. Opdatering aktivitets-

kalender 

 

Niklas er i gang med at opdatere google 

kalenderen, så det bliver lettere at ar-

bejde i. Den kommer fremadrettet til at 

ligge på hjemmesiden.  

 

 

 

 

 

 

 



Der bliver tilføjet et dommerkursus for 

Bohle omkring DM. Torsdag aften og fre-

dag formiddag (teoretisk del).  

 

5. Status hjemmeside 

 

Jette S. er i gang med at arbejde med 

hjemmesidens struktur. Finn har ikke 

fået besked om at Jette er i gang. Det 

skal han naturligvis orienteres om.   

 

Niklas kontak-

ter Finn 

6. Status åbent hus 

 

Marianne er i kontakt med Allan Morten-

sen fra turneringsudvalget i forhold til 

terminen. Allan melder tilbage. Det er 

under alle omstændigheder besluttet at 

afholde åbent hus i september 2022 

 

Arbejdsgruppen har besluttet at fort-

sætte frem mod 2022, men der er plads 

til flere i gruppen. Marianne og Katja skal 

tage initiativ til et møde i starten af 

2022. 

 

Budgettet er overholdt. 

Marianne og 

Katja tager ini-

tiativ til nyt 

møde 

7. “Lokal” pokalturnering/ 

mesterskaber/ turne-

ring/ungdom/senior etc. 

og medaljer 

 

Marianne spørger til hvad vi gør med me-

daljer til ungdomsturneringen. Normalt 

er det Finn, der bestiller medaljer, så det 

er ham vi skal kontakte.  

Niklas kontak-

ter Finn 

8. Fornyet ansøgning til 

udviklingspuljen 

 

Der er endnu ikke sendt en fyldestgø-

rende ansøgning, så den kan ikke be-

handles.  

Marita skriver 

til Finn Madsen 

9. Opgaver Thomas 

 

Lige nu står Thomas for motion og 

bredde og det vil han gerne arbejde vi-

dere med. Endvidere indgår streaming i 

Thomas portefølje. 

 

 

10. Status næste årsmøde 

- underholdning 😁 

 

Der bliver arbejdet på følgende: 

 

-Succeshistorier fra åbent hus 

-Opvarmning, undgå skader mv.  

-Mentaltræning 

-Opfølgning på de ”gule lapper” fra sidst 

-Tag en ven med til kegler 

- Indlæg fra Katja om aktuelle kampag-

ner 

 

 

Klubberne  

Svend 

Niklas 

Marianne 

Katja 

11. Nyt fra 

Formanden: 

- Mødet med Vision-kommu-

nerne er udsat til marts må-

ned. 

 

-Dødsfald Niels Nasser 

 

 

 

Mødet med Visions-kommunerne er flyt-

tet til marts.  

 

Der er lagt besked på FB om dødsfald, da 

Niels Nasser var tidligere formand og 

æresmedlem.  

 

Når vi udpeger æresmedlem, skal vi også 

huske at drøfte, hvad der skal tages 

 

Punktet drøftes 

på kommende 

bestyrelses-

møde 



hånd om. Det skal ensrettes så der er 

fælles retningslinjer. Hvad er kriterierne 

for at blive æresmedlem?  

12. Farvel og tak 

 

Eventuelt. 

Helene: Lyngbys bane er ikke godkendt 

af banekontrollen til classic banerne, da 

overtrædelsesmekanismen er slået fra. 

Banekontrollen skal give Lyngby besked 

om, at det skal tændes.  

 

Niklas: Deltog i DIF budgetmøde i okto-

ber. Han bragte to problemstillinger 

frem: 1. DIF skal i gang med at arbejde 

på digitaliseringen af idrætten og det skal 

vi som forbund og medlemmer forholde 

os til også. 2. Modernisering af DIFs 

medlemsbegreb (som ikke er ændret si-

den 1996). Hvis medlemsbegrebet æn-

dres, så bliver der flere om at dele de 

midler der er til rådighed (der bliver ikke 

flere midler) og dermed kan de små for-

bund komme i klemme.  

 

Svend: Der har været brugt en spiller i 1 

division der ikke har haft licens i den klub 

han spillede for i pågældende kamp. Nik-

las redegjorde for at HCK/HHK er en og 

samme klub og har man licens i klubben 

har man til begge klubber. Så spilleren 

kan godt spille og det er helt lovligt.  

 

Svend spørger om vi kan gennemføre 

ungdomslandskamp i efteråret 2022, da 

de ikke er særlig mange og ikke har spil-

let så lang tid. Måske kunne der laves en 

aftale med Tyskland om, at de ændrer 

afviklingen så den bliver mere inklude-

rende. Marita foreslår at der holdes et 

møde med alle klubber med ungdom 

hvor problematikken drøftes. 

 

Svend: Vedrørende en klubfusion, kan 

man så give tilladelse til at klubben frem-

adrettet spiller i to forskellig slags tøj?  

Der skal komme en officiel forespørgsel 

om dispensation som turneringsudvalget 

kan tage stilling til.  

 

Resultatrapportering fra strategispor i 

nuværende strategi. Det er en omkost-

ningstungt modul og det er nok heller 

ikke muligt, så vi vil opfordre klubberne 

til at gøre det frivilligt i stedet for.   

 

 

 

Helene kontak-

ter John 

 

 

 

 

Punktet be-

handles på 

weekendmødet 

i januar. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Niklas taler 

med Jesper. 

 

 

 

 



Til sidst sagde Marita pæn tak til Jan 

Donde for det store arbejde han har gjort 

som udviklingskonsulent for Dansk Kegle 

Forbund. Jan går på pension og vi ønsker 

ham alt mulig held og lykke fremover. 

13. Næste møde  

5.12 i Nyborg – status med 

Nina, DIF 

Nina fra DIF har meldt tilbage, at proce-

duren for afrapportering er ændret og at 

der nu kun skal afleveres en skriftlig rap-

port. Derfor er den 5.12 aflyst og afrap-

porteringen koordineres på mail.  

 

I stedet afholdes bestyrelsesmødet online 

kl. 9 – 12, for b.la. at give input til Katja 

om hendes nye rolle. 

Katja indkalder 

til møde d. 

5.12 fra kl. 9-

12 via teams 

 

 
 


